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Abstract (en)
The invention relates to a profiled rail (1) for floor coverings, in particular for carpets, having pin-type attachment parts (7) which are to be anchored
in the floor and engage with a widened head (6) in an undercut longitudinal groove (5) on the underside of the profiled rail. In order to improve a
profiled rail in such as way that the installation of the profiled rail is simpler, the longitudinal groove is to have a clear height corresponding to the
height of the head on the attachment part. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Profilschiene (1) für Bodenbeläge, insbesondere für Teppiche, mit im Boden zu verankernden, stiftartigen
Befestigungsteilen (7), die mit einem verbreiterten Kopf (6) in eine hinterschnittene Längsnut (5) an der Unterseite der Profilschiene eingreifen. Um
eine Profilschiene so zu verbessern, daß das Verlegen der Profilschiene einfacher ist, soll die Längsnut eine lichte Höhe aufweisen, die der Höhe
des Kopfes am Befestigungsteil entspricht. <IMAGE>
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